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Aanleiding:
Corona houdt ons allemaal bezig en is een gevaar voor de volksgezondheid. Op de Keizerskroon is 
een test unit geplaatst om mensen te kunnen testen. Deze unit staat midden in een woonwijk.

Gevolgen:
 Parkeerplekken zijn opgeofferd om de toegang te kunnen verlenen in de aanloopstraat. 

Omwonenden zijn de plekken kwijt. Ook staan auto’s fout geparkeerd en op de stoep. 
 Mensen moeten zich aan de regels houden, wat niet gebeurt. Er staan soms 20 personen op 

een te kleine straat en te dicht op elkaar
 Mondkapjes liggen in de tuinen van de omwonenden na verlaten unit
 Unit staat te dicht op de huizen, er is inkijk bij bewoners maar bewoners kijken ook de 

testunit in.
 Testunit geeft een irritante schittering in de huiskamers van de omwonenden. Gordijn 

moeten overdag dicht.
 De test kan wat irritatie geven aan mond en neus. Mensen die de unit verlaten spugen 

daardoor vaak op straat bij verlaten unit.
 Door de (te) lange wachttijd maken mensen gebruik van de zitmogelijkheden in de tuinen 

van de omwonenden.
 De borden die geplaatst hadden moeten worden, zijn of niet geplaatst of functioneren niet 

goed.
 Er zijn afspraken gemaakt met Dr. Groot over het aantal testpersonen. Deze afspraak wordt 

niet gehouden. Mensen staan soms 1,5 uur voor de tuinen en ramen van de omwonenden.
 Dr. Groot verwijst naar de gemeente als de omwonenden contact proberen te krijgen om 

hier over in gesprek te gaan. 
 De testunit begint een risico te worden voor andermans gezondheid en de weerstand groeit 

met de dag. 
Kortom, er is een onveilige en zeer onprettige situatie aan het ontstaan voor de omwonenden van 
deze unit.



1. De unit is geplaatst voordat de aanvraag in de krant gemeld is. Bezwaren van deze 
omwonenden zijn niet behandeld en dus ook niet meegenomen in de afweging voor 
vergunningverlening. Kunt u deze procedure verklaren?
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2. Wat gaat u doen aan deze overlast? Handhaving is al diverse keren wezen kijken maar 
dat heeft nog geen effect.
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3. Waarom heeft u voor deze in een woonwijk geplaatste unit gekozen? Er zijn binnen 
Andijk meer mogelijkheden met veel meer ruimte. Of waarom is er niet gekeken naar 
andere gemeentes die dit via een soort drive-in opgelost hebben.
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4. Omwoners hebben direct bezwaar gemaakt aan het begin. Waarom is daar geen gehoor 
aan gegeven en zijn deze bezwaren meegewogen bij de verlening van de vergunning?

antwoord 

5. Gaat u op korte termijn in gesprek met deze mensen? De weerstand groeit met de dag.
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6. Er is meerdere keren contact opgenomen met de gemeente. Ook zijn alle problemen 
gemeld. Tot nu toe nog geen effect. 
Bent u van plan deze unit te verplaatsen naar een meer voor iedereen passende 
locatie? 
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